
 

  

Indieners: Democraten Voerendaal  
        
Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 
         
Voerendaal, 31 mei 2017 
 
Onderwerp: Versoepeling regelgeving schutterijen conform de Wet wapens en munitie, onderdeel  
  dragen van wapens in de openbare ruimte.  
 
De Gemeente Voerendaal heeft een 3-tal schutterijen binnen haar gemeentegrenzen: De Koninklijke Schutterij 
Sint Sebastianus Voerendaal, Broederschap Sint Sebastianus Klimmen en Schutterij Sint Hubertus Ubachsberg. 
Deze schutterijen houden in het seizoen bijna wekelijks oefeningen, waarbij (eigenhandig onklaar gemaakte) 
wapens en sabels worden gedragen. Dit betekent op dit moment formeel/wettelijk dat de schutterijen iedere 
keer toestemming aan de burgemeester moet vragen of het dragen hiervan is toegestaan. Oefeningen zonder 
deze wapens en sabels heeft eindelijk weinig nut en is daarom ook zinloos. Het kost de schutterijen behoorlijk wat 
werk en tijd, om aan alle papieren formaliteiten te voldoen en dan betreft het alleen de formaliteiten conform de 
Wet wapens en munitie, onderdeel; dragen van wapens in de openbare ruimte.  
 
De Burgemeester van de gemeente Vaals, Dhr. Reg van Loo, heeft hiervoor een praktische oplossing bedacht voor 
de gevestigde schutterijen in zijn gemeente. Hij heeft onlangs een verklaring van geen bedenking opgesteld, voor 
het dragen van wapens bij schutterijen. Deze oplossing is wettelijk toegestaan omdat de minister, burgemeesters 
de mogelijkheid heeft geboden om hiervan af te wijken en hij verlost hiermee de schutterijen in zijn gemeente 
van een hoop administratieve rompslomp. De gemeenteraad van Vaals heeft erop aangedrongen dat de 
burgemeester deze werkwijze ook bij andere gemeenten aankaart, om te komen tot uniforme regelgeving voor 
alle Limburgse schutterijen. 
 
Zie tevens het artikel: www.1Limburg.nl/vaals-neemt-papieren-rompslomp-bij-schutterijen-weg. 
 
Hierover hebben wij enkele vragen: 
 

1. Is het college inmiddels op de hoogte van bovenstaand besluit van de gemeente Vaals? 
 

2. Inmiddels is het schutterseizoen weer volop begonnen, met o.a. onlangs het Bondsschuttersfeest in Klimmen 
en op 16 juli a.s. het Zuid-Limburg Federatiefeest in Voerendaal. Bent u als college bereid om, betreffende 
bovenstaande, verder actie  te ondernemen?  Zo ja welke? 
 

3. Is het mogelijk, gezien het reeds gestarte schutterseizoen, om met de betreffende schutterijen, op korte 
termijn, contact op te nemen en een-en ander te bespreken! 
 

 
Graag zien we op korte termijn een schriftelijke reactie van het college tegemoet! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Fractie Democraten Voerendaal 
 
Ruud Braun 
Siem van Dinther 
Mike Doutzenberg 
Harry Coenen 
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